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Närvarande: Föräldrarepresentanter från P07, F04/06, F09/10, F13, F11, F07/08, P10, 
P08/09, herrar utv och Stina Thysell Persson, Jesper Sydlén, Peter Albinsson, Lotta Karlsson, 
Katarina Hampusson, Katarina Eriksson 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
 

 
 

Presentation och 
om föräldra- 
representanterna 
har någon fråga 
med sig från 
lagen 

F04/06 ska ha föräldramöte till veckan. Har varit på cup i 
Sandviken under hösten.  
P11 inga funderingar,  Någon tränare har slutat, några nya har 
börjat.  
F11 några nya ledare, annars inget att berätta 
F07/08 inga funderingar 
P07 några har börjat att träna lite extra med herr utv 
F13 inga funderingar, blev ganska många tjejer till slut 
F09/10  inga funderingar 
P10 har en ny tränare, annars som vanligt 
P08/09 samma tränare, ganska många spelare 
Herr utv inget att förmedla, dock jobbigt med sena 
träningstider. De flesta onsdagar kommer herr utv att kunna 
börja träna en halvtimme tidigare. Nya tränare.  
 
Spelarrådet från herrlaget hann inte komma hem från 
bortamatchen i Skellefteå. Men de hade skickat med några 
frågor. Herrlaget är i år 3 tränare och det har ökat med spelare 
under året. Deras målsättning är att ha högre träningsnärvaro 
och kanske ta några fler poäng än i fjol. De behöver en till 
målvakt.  
 

 

Corona - info Rekommendationer från Västerbottens innebandyförbund: 
Inte tillåta publik i matcher på distriktsnivå 
Just nu får det vara 5 ledare för hemmalaget och 5 
funktionärer för hemmalaget och 5 skjutsande föräldrar för 
bortalaget och 5 ledare för bortalaget. 
Alla dessa ska stå på en närvarolista, med namn och 
personnummer under matcher. Allt för att kunna smittspåra 
om någon drabbas av corona.  

 



Polisen har gett tillstånd till detta. Detta gäller tillsvidare. Alla 
ledare får mail ang detta under veckan som kommer.  
 
På väg ut på planen ska lagen gå in på planen genom olika 
dörrar. Förbundet rekommenderar att man inte säljer fika.  
Lagen byter inte sida under matchen. 
Lagen tackar domarna och motståndarna med ev en applåd 
efter match, men inget ta i hand. 
Hemmalaget ser till att städa omklädningsrummen efter 
match, innan nästa lag kommer.  
När lagen kommer till match och en annan match pågår, så får 
inte de lagen gå ut på läktaren och titta. Utan lagen får vänta i 
omklädningsrummen. 
Närvarolista och matchprotokollen, som fylls i under match, 
lämnas sedan in till kansliet och får förvaras där i minst 2 
månader.  
Man byter om hemma både på match och träning, om inte 
matchen är långt borta och man ska åka buss hem.  
 
I dessa coronatider har vi köpt in en telefon och ett stativ så 
att man kan filma matcherna och streama dem. 
 
Träningar, vi anser att de yngsta lagen, de födda - 13 vid 
behov får ha med sig en förälder. Alla andra ska fortsätta att 
ha föräldrafria träningar. Viktigt att alla tränare ser till att alla 
barn blir hämtade efter träningen och inte blir ensamma kvar. 
 

På gång från 
sektionen 

Vi pratade om att inför nästa år fördela tiderna tillsammans 
med andra idrotter, för att alla som vill ska kunna 
dubbelidrotta. 
 
Målvaktsträningar 
Tyvärr har ju 2 st för de äldre blivit inställda, men vi hoppas 
att kommande två kan genomföras. Inga föräldrar eller ledare 
får finnas med vid dessa tillfällen. 
För de äldre 4/11, 2/12 
För de yngre; 21/10, 18/11 
 
Physical litteracy 
 
Inköp av material, tex ärtpåsar, nya stegar 
 
Utskick till ledare/föräldrar i slutet av säsongen, med en 
utvärdering via nätet. Fotbollen och skidorna gör också det 
 
Fysioterapeut, försäsongsträning säsong 20/21 
 
Pengar från länsförsäkringar 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



Bingo; har varit inställt sedan i våras, och just nu ser det ut 
som att den fortsätter att vara inställd. Vi avvaktar nya beslut 
 
Bingolotter varje spelare säljer 3 st var till uppesittarkvällen 
den 23/12 (förutom P/F13) När lotterna kommer ska de 
hämtas ut på kansliet, och sedan redovisas på kansliet 
Vännäshäften de kommer i januari och då ska alla spelare 
sälja varsitt (förutom P/F13)  

Sociala medier Svif finns på instagram och facebook - följ gärna 
 

 

Beställa kläder 
från intersport 

När man vill köpa kläder loggar man in på: 
https://team.intersport.se/spolands.vannas-if 
För information och vägledning kring beställningar för 
Spöland Vännäs If, kontakta butikspersonalen i butiken 
Intersport Umeå, Mariedal 
Mattias Björnebrink och Johan Hägglund 
team.umea@intersport.se 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nya matchtröjor 
kommande 
säsong 

Våra gulsvarta matchtröjor som vi har finns inte längre. Så vi 
kan inte komplettera och köpa fler tröjor.  
Vi kommer att köpa nya matchtröjor, så fotbollssäsongen 
kommer att börja med nya tröjor. En matchtröja utan tryck 
kostar 469:- och vi behöver åtminstone 300 tröjor. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Utdrag ut 
belastnings- 
registret 

En ny lag sedan 1/1 - 20. Vi kräver att alla ledare, alla i 
sektionen ska lämna in det. 
Det är ett sätt för att alla barn och ungdomar ska känna sig 
trygga på sina träningar etc 
 

 

Vi vill bli bättre 
 
 
 
Innebandygala 

Om man har något att klaga på, någon fundering etc så kan 
man fylla i detta dokument som finns på hemsidan och lämna 
in det på kansliet. Då tar vi i sektionen tag i det 
 
Innebandygalan - vi hoppas att vi kan genomföra den i slutet 
av säsongen. Men i fjol blev vi tvungna att ställa in den. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://team.intersport/
mailto:team.umea@intersport.se


 
 
 
 

Övriga frågor Vi anser att alla innebandymål måste ses över.  
Skydden till fotbollsmålen har försvunnit i Hammarhallen.  
Vid match - ta bort målburarna på väggarna så att ingen 
skadar sig. 
 
Nästa möte för föräldrarepresentanter är i feb.  
Vi i sektionen har alltid möte den andra söndagen i varje 
månad, och då får man gärna skicka med frågor till dem. 
Protokoll ligger under dokument på innebandysektionen. 

 

Fortsatt 
sektionsmöte för 
bara sektionen 

 
 

 

Ekonomi Vi ligger bra till med årets budget.  
Herrarna och herrar utv har många bussresor just nu, och det 
drar iväg. 
Vi börjar fundera på nästa års budget.  
Vi hoppas att vi nästa år kan ta tillbaka cupbidraget.  

 

Ansökan - nya 
projekt från 
Östen Berglunds 
fonden 

Vi har inte slutfört fysioterapeut än. Så vi ansöker inte om nya 
medel just nu, utan fortsätter att jobba med det. 

 

Utvärdering - 
uppstart 

Mycket bra att många hade anmält sig via länken, en väldigt 
bra länk. Till nästa år behöver vi även ha en ruta för adress, så 
att vi underlättar för kansliet. 
Många barn, gick bra trots restriktioner runt Corona.  
Kul att vi fick ledare till både tjejerna och killarna.  

 

Stödfond Om en familj behöver ekonomiskt stöd för att betala 
medlemsavgiften, köpa innebandyklubba eller liknande, kan 
man ansöka om pengar från föreningen. Man ansöker om det 
via kansliet. Ledarna får gärna hjälpa till och initiera detta.  

 

Övriga frågor P10 kan inte vara skyttar på de yngres målvaktsträningar, så 
vi frågar P11 
Vi diskuterar målvakter till herrlaget, funderar på olika namn 
Ska sektionen ha en inlämning av saker för att typ ha en 
bytisloppis av tex innebandyklubba, glasögon.  
Nästa sektionsmöte 201108 

 

Noterats av Katarina E 


